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S/BR .0002.8.2012           

Protokół Nr  XXIV/12 
z XXIV sesji Rady Miejskiej w Rynie 

z dnia 31 października 2012 roku 
 

Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Ryn 
w godz.15:00 do 16: 25. 

W obradach uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej 

 Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Józef Karpiński 

 Sekretarz Gminy – Barbara Kowalska 

 Skarbnik Gminy  - Irena Olszewska 
-          Kierownicy Jednostek Organizacyjnych 
-          Mieszkańcy Miasta i Gminy 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
    między sesjami. 
5.Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między  sesjami. 
6. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych. 
7. Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie  podziału miasta i gminy Ryn na okręgi wyborcze, ustalenia  
     ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym.                           
9. Podjęcie uchwały w sprawie podziału miasta i gminy Ryn na stałe obwody głosowania, ustalenia  
    ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.                                                            
10.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „ Wieloletniego Programu Gospodarowania  
      Mieszkaniowym Zasobem Gminy w latach 2012-2017 ”.                                                                      
11. Podjęcie uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  
      na 2013 rok.                                                                                                                                                                      

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków   
      transportowych  na 2013 rok.                                                                                                                    
13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki opłaty miejscowej na terenie  miasta Ryn,  
      zasad ustalania i poboru, terminu płatności oraz wysokości wynagrodzenia  za inkaso.    
14. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 89/5 i nr 438 w obrębie  
      Szymonka.                                                                                                                           
15. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 189/7 w obrębie 
      Szymonka.                                                                                                                           
16. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania na mienie komunalne gminy Ryn nieruchomości 
      Skarbu Państwa w obrębie Rudówka.                                                                                 
17. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości położonych w obrębie Sterławki Wielkie. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania: „ Miejscowego Planu  
      Zagospodarowania Przestrzennego ”  terenu położonego w obrębie geodezyjnym Szymonka  
      Gm. Ryn na działkach o numerach geodezyjnych  89, 92/9, 92/10, 92/11, 92/13, 95/2 i  87/10 
      o łącznej powierzchni około 21,74 ha.                                                                                
19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2012r.                                      
20. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ryn w  roku szkolnym 2011/12.  
21. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych.  
22. Sprawy rożne.    
23. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad.1  Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia XXIV Sesji Rady Miejskiej w Rynie  dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan J. Guz. 
W trakcie stwierdzania prawomocności obrad w sesji i uczestniczyło 12 radnych.  
Nieobecni : J. Symonowicz; P. Mikosza, K.Jarosz. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.2  Przyjęcie porządku obrad. 
 
Rada Miejska jednogłośnie, w obecności 12 radnych, przyjęła porządek obrad. 
 
Ad.3  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Uwag do protokółu nie zgłoszono. 
Protokół  został przyjęty przez Radę  11 głosami - za i  przy 1 głosie wstrzymującym się. 
 
Na sesję przybył radny Pan K. Jarosz. W obradach uczestniczy 13 radnych. 
 
 
Ad.4  Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w   
          okresie między sesjami. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan J. Guz  odczytał treść pisma ZNP Zarząd Oddziału w Giżycku 
znak: ZOZNP-076/87/2012 z dn.22.10.2012r. , skierowanego do Burmistrza MiG o wyjaśnienie 
przyczyn braku zasięgnięcia opinii związków w przy likwidacji ZEAPOW w Rynie. 
- pismo ZNP stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.5 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między    
          Sesjami - Sprawozdanie - stanowi załącznik nr 3  do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że: 
1/ uczestniczył w  obchodach z okazji 50-lecia Gminnej Spółdzielni ”SCH” 
2/ wykonano remont w budynku WDK w Sterławkach 
3/ rozmawiał z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich na temat chodników w Sterławakch W. 
4/ Nadleśnictwo nie może podjąć decyzji o przekazaniu na mienie gminne dróg; taką decyzję może  
    podjąć wyłącznie minister 
5/ inwestycja prowadzona w Wejdykach, Słabowie, Krzyżanach jest już w końcowej fazie realizacji  
6/ inwestycja „ Ekomarina „ ma opóźnienia i nie wiadomo, czy zostanie zrealizowana w terminie; 
    wykonawca użył materiałów niezgodnych z projketem 
7/ odbyło się spotkanie z realizatorami Mazurskiego Festiwalu Filmowego i jest wola kontynuacji  
    Imprezy 
8/ jest wola reaktywowania  Festiwalu Kultury  Średniowiecza „ Masuria ” przy udziale zamku,   
    gminy i innych podmiotów 
9/ ogłoszono nabór ofert na bankową obsługę budżetu gminy 
10/ uczestniczył w Zgromadzeniu Ogólnym Międzynarodowego Stowarzyszenia Cittaslow     
     w Novellarze we Włoszech, na które przybyli  przedstawiciele 160 miast z różnych części   
     świata 
11/ Punkt Informacji Turystycznej w Rynie uzyskał certyfikat  Polskiego Systemu Informacji        
      Turystycznej; otrzymał dwie gwiazdki. 
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Ad.6  Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych. Ad.7  Odpowiedzi na wnioski, 
interpelacje i zapytania. 
 
Pan M. Kowal poinformował, że Dyrektor RCK wspominał o potrzebie zatrudnienia kogoś do  
obsługi Punktu Informacji Turystycznej w Rynie. Pan M. Kowal zapytał, czy nie można by tego 
stanowiska połączyć ze stanowiskiem tworzonym na potrzeby Cittaslow. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że nie będzie tworzone nowe stanowisko, a 
sprawy związane z Cittaslow zostaną powierzone osobie zatrudnionej w urzędzie. 
 
 
 
Ad.8  Podjęcie uchwały w sprawie  podziału miasta i gminy Ryn na okręgi wyborcze,   
          ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu  
          wyborczym.                           
 
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani B. Kowalska – Sekretarz Gminy. Wyjaśniła, że projekt uchwały 
przewiduje dokonania podziału na 15 jednomandatowych okręgów wyborczych, określa ich 
granice, numer oraz liczbę wybieranych radnych.  
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa i Finansów 
poinformował, że  komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady-  Pan J. Guz – poddał po głosowanie projekt uchwały w sprawie podziału 
miasta i gminy Ryn na okręgi wyborcze,  ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych 
wybieranych w każdym okręgu  wyborczym.                           
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę większością 
głosów. Za - podjęciem uchwały opowiedziało się 11 radnych; przeciw – 1 radny; 1 radny 
wstrzymał się od głosu. 
Uchwała Nr XXIV/192/12 stanowi załącznik nr 4  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.9  Podjęcie uchwały w sprawie podziału miasta i gminy Ryn na stałe obwody   
         głosowania, ustalenia  ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji   
         wyborczych.                                                            
 

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG. 
 

Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa i Finansów 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady-  Pan J. Guz – poddał po głosowanie projekt uchwały w sprawie podziału 
miasta i gminy Ryn na stałe obwody głosowania, ustalenia  ich numerów, granic oraz siedzib 
obwodowych komisji wyborczych.                                                            
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę większością 
głosów. Za - podjęciem uchwały opowiedziało się 10 radnych; przeciw – 1 radny; 2 radnych 
wstrzymało się od głosu. 
Uchwała Nr XXIV/193/12 stanowi załącznik nr 5  do niniejszego protokółu. 
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Ad.10.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „ Wieloletniego Programu Gospodarowania  
         Mieszkaniowym Zasobem Gminy w latach 2012-2017 ”.                                                                      
 
Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG. 
 

Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa i Finansów 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady-  Pan J. Guz – poddał po głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia „ 
Wieloletniego Programu Gospodarowania  Mieszkaniowym Zasobem Gminy w latach 2012-2017 ”.                                                                      
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie,  
w obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXIV/194/12 stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.11  Podjęcie uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od   
          nieruchomości  na 2013 rok.                                                                                                                                                                      
 
Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG. Poinformował, że projekt przewiduje 
zwiększenie stawek podatku od nieruchomości o 2,7% tj. o stopień inflacji. 
 
Pan M. Kowal stwierdził, że wszyscy mówią o inflacji, ale nie uwzględnia się jej w wypłatach.  
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – oznajmił, że podatki od nieruchomości dla przedsiębiorcy nie 
są najwyższym kosztem. Wyższymi kosztami są koszty pracy. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – jako właściciel niedużej firmy stwierdził, że podatki uderzają 
w przedsiębiorców i  są ciągle podwyższane. Podkreślił, że dobrze, że gmina podwyższa je tylko o 
stopień inflacji. 
 
Pan K. Jarosz poinformował, że w wielu gminach podatek od budynków pozostałych nie 
przekracza 5 zł za 1m2. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – podkreślił, że każda gmina sama decyduje o wysokości stawek  
podatkowych. 
 
Pan M. Kowal zapytał, co będzie z emerytami. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – przypomniał, że kilka lat temu emeryci mieli obniżkę stawek 
podatków o 50%. Obniżka ta została zakwestionowana przez Regionalna Izbę Obrachunkową, 
która stwierdziła, że nie ma podstaw do stosowania  obniżek. Burmistrz podkreślił, że na 
uzasadniony wniosek podatnika może umorzyć podatek. 
 
Pan M. Kowal stwierdził, że należy uświadomić emerytów o takiej możliwości . 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – podatnicy są o tym informowani np. podczas zebrań wiejskich. 
 
Pan K. Jarosz wniósł o obniżenie stawki podatku od nieruchomości : od budynków lub ich części: 
pozostałych ( § 1 ust.3 pkt ) z 7,19 zł na 6,50 zł za 1m2. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie wniosek radnego Pana K.Jarosza 
o obniżenie stawki podatku od nieruchomości : od budynków lub ich części - pozostałych  z 7,19 zł 
na 6,50 zł za 1m2. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania powyższy wniosek został przyjęty. Za – przyjęciem 
wniosku opowiedziało się 6 radnych; przeciw – 1 radny;  6 – radnych wstrzymało się od głosu. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie  
określenia wysokości stawek podatku od  nieruchomości  na 2013 rok ( z przyjętą powyżej zmianą                                                                                                                                                                 
stawki podatku od budynków lub ich części - pozostałych – w wysokości 6,50 zł za 1 m2). 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę większością 
głosów. Za – podjęciem uchwały opowiedziało się 11 radnych; przeciw- nie było; 2 radnych 
wstrzymało się od głosu. 
Uchwała Nr XXIV/195/12 stanowi załącznik nr 7  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.12  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków   
          transportowych  na 2013 rok.                                                                                                                    
 
Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG. 
 
Pan M. Kowal wniósł o obniżenie stawek podatku od środków transportowych o 10%. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie wniosek radnego Pana M. Kowala. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania powyższy wniosek został przyjęty. Za – przyjęciem 
wniosku opowiedziało się 9 radnych; przeciw – nie było;  64 – radnych wstrzymało się od głosu. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie  
określenia wysokości stawek podatku od środków  transportowych  na 2013 rok ( z przyjętym 
powyżej wnioskiem).    
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę większością 
głosów. Za – podjęciem uchwały opowiedziało się 9 radnych; przeciw- nie było; 4 radnych 
wstrzymało się od głosu. 
Uchwała Nr XXIV/196/12 stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.13  Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki opłaty miejscowej na terenie  miasta   
         Ryn,  zasad ustalania i poboru, terminu płatności oraz wysokości wynagrodzenia  za   
         inkaso.    
 
Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa i Finansów 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie  
określenia stawki opłaty miejscowej na terenie  miasta  Ryn,  zasad ustalania i poboru, terminu 
płatności oraz wysokości wynagrodzenia  za    inkaso.    
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXIV/197/12 stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokółu. 
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Ad.14  Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 89/5 i nr 438 w    
           obrębie Szymonka.                                                                                                                           
 
Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa i Finansów 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie  
przeznaczenia do sprzedaży działki nr 89/5 i nr 438 w  obrębie Szymonka.                                                                                                                           
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXIV/198/12 stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokółu. 
 
 
 
Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 189/7 w obrębie 
           Szymonka.                                                                                                                           
 
 
Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa i Finansów 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie   
przeznaczenia do sprzedaży działki nr 189/7 w obrębie  Szymonka.                                                                                                                           
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXIV/199/12 stanowi załącznik nr 11  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.16  Podjęcie uchwały w sprawie przekazania na mienie komunalne gminy Ryn   
           nieruchomości  Skarbu Państwa w obrębie Rudówka.                                                                                 
 
Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa i Finansów 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie   
przekazania na mienie komunalne gminy Ryn nieruchomości  Skarbu Państwa w obrębie 
Rudówka.                                                                                 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXIV/200/12 stanowi załącznik nr 12  do niniejszego protokółu. 
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Ad.17  Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości położonych w obrębie Sterławki   
            Wielkie. 
 
Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa i Finansów 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie   
zamiany nieruchomości położonych w obrębie Sterławki  Wielkie. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXIV/201/12 stanowi załącznik nr 13  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.18  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania: „ Miejscowego Planu  
           Zagospodarowania Przestrzennego ”  terenu położonego w obrębie geodezyjnym   
          Szymonka   Gm. Ryn na działkach o numerach geodezyjnych  89, 92/9, 92/10, 92/11,   
          92/13, 95/2 i  87/10  o łącznej powierzchni około 21,74 ha.                                                                                
 
Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa i Finansów 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie   
przystąpienia do opracowania: „ Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego ”  terenu 
położonego w obrębie geodezyjnym   Szymonka   Gm. Ryn na działkach o numerach 
geodezyjnych  89, 92/9, 92/10, 92/11, 92/13, 95/2 i  87/10  o łącznej powierzchni około 21,74 ha.                                                                                
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXIV/202/12 stanowi załącznik nr 14  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.19  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2012r.                                      
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa i Finansów 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie   
zmian budżetu gminy Ryn na 2012r.                                      
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXIV/203/12 stanowi załącznik nr 15  do niniejszego protokółu. 
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Ad.20  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ryn w  roku szkolnym   
            2011/12 – informacje stanowią załączniki nr 16, 17, 18 do niniejszego protokółu. 
 
Rada Miejska nie wniosła uwag do powyższych informacji. 
 
 
Ad.21  Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych.  
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady- przedstawił: 
1/ informację Wojewody Warmińsko-Mazurskiego o oświadczeniach Przewodniczącego Rady 
    i Burmistrza MiG   - załącznik nr 19  do niniejszego protokółu 
2/ informację Urzędu Skarbowego w Giżycku o oświadczeniu Przewodniczącego Rady 
    - załącznik nr 20  do niniejszego protokółu 
3/  informację Urzędu Skarbowego w Giżycku o oświadczeniu Burmistrza MiG 
    - załącznik nr 21  do niniejszego protokółu 
4/ informację Urzędu Skarbowego w Giżycku oświadczeniach radnych 
       - załącznik nr 22  do niniejszego protokółu 
5/ informację Urzędu Skarbowego w Giżycku oświadczeniach przesłanych przez Burmistrza 
       - załącznik nr 23  do niniejszego protokółu 
6/ informację Przewodniczącego Rady o oświadczeniach radnych 
         - załącznik nr 24  do niniejszego protokółu 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG- przedstawił: 
1/ informację o oświadczeniach złożonych przez Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy oraz  
    kierowników jednostek podległych  - załącznik nr 25  do niniejszego protokółu 
 
Ad.22  Sprawy rożne.    
 
Pan M. Podskalny - Dyrektor RCK - stwierdził, że z objaśnień do zmiany budżetu gminy wynikało, 
że na wyposażenie stanowiska do spraw Cittaslow przeznaczono 10.000 zł.  
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG- potwierdził, że to są środki na wyposażenie stanowiska  
pracownika urzędu, który dodatkowo będzie zajmował się Cittaslow. 
 
Pan K. Jarosz poinformował, że stowarzyszenie wystąpiło z pismem do Burmistrza i do dnia 
dzisiejszego nie otrzymało odpowiedzi. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG- odpowiedział, że aktualnie trwają konsultacje i dopiero po ich 
zakończeniu będzie mógł udzielić odpowiedzi stowarzyszeniu. 
 
Pan M. Podskalny – Dyrektor RCK – serdecznie zaprosił wszystkich zainteresowanych na kurs 
tańca dla dorosłych, który rozpocznie się w RCK od dnia 14 listopada br. 
 
 
Ad.23  Zamknięcie posiedzenia. 
                                                                                          
                                                                           
W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXIV sesji Przewodniczący Rady zamknął 
posiedzenie. 
 
Protokółowała:                                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
Bożena Dybała                                                                             Jarosław Guz 
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